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Opening

1. Opening en vaststellen concept-agenda
Voorstel:
Vaststellen van de concept-agenda.

Besluit:
Conform.

2. Mededelingen
 Mevrouw van den Berg geeft een presentatie over stress sensitief werken. Het is 

wetenschappelijk aangetoond dat het IQ daalt bij het ervaren van stress. Woorden, 
vriendelijkheid en geduld in de dienstverlening van de SDD kunnen voor inwoners het verschil 
maken. 

o De heer van Maanen vult aan dat de organisatieontwikkeling, inclusief het inrichten 
kleinere teams, gaat bijdragen aan de implementatie van het stress sensitief werken van 
medewerkers.

o Wethouder de Meij benadrukt het belang van integraliteit in het sociaal domein. Hij wenst
dat de overheid over de gehele breedte zich hetzelfde gaat verhouden tot de inwoners 
en dat stress sensitief werken de meest gangbare situatie wordt. 

o Wethouder Heijkoop beaamt dat het geen tijdelijk project is, maar echt een andere 
manier van werken. Wethouder Heijkoop geeft aan dat het meelopen met een 
professional zeer waardevol is. 

o De heer Van Maanen geeft aan dat wijkteams een belangrijke plek zijn om het stress 
sensitief werken te borgen. 



o Wethouder Baggerman geeft mee dat het belangrijk is voor een professional om te 
voorkomen dat je problemen gaat overnemen.

3. Vaststellen concept-verslag vorige vergadering
Voorstel:
Vaststellen van het concept-verslag van de vorige vergadering.

Besluit: 
Conform.

Hamerstukken

4. AB voorstel – Intrekkingsbesluit
Voorstel: 
Het bij dit voorstel gevoegde Besluit intrekking regelingen GR Drechtsteden vast te stellen.

Besluit: 
Conform.

Bespreekstukken

5. AB voorstel – Rompbrief Hersteloperatie Kinderopvangtoeslagenaffaire
Voorstel: 
Doorgeleiden naar gemeenten.

Besluit: 
Niet conform.

Naar aanleiding van het voorstel wordt het volgende besproken:
 Wethouder Paas geeft aan dat de brief een goede basis aan informatie geeft. Hij vindt de brief te 

lang en geeft de suggestie om meer informatie in de bijlage te plaatsen. 
 Wethouder Heijkoop geeft aan dat de informatiebehoefte per gemeente verschilt. Gemeenten 

kunnen de rompbrief naar eigen bevindingen aanpassen.
 Wethouder Paas wenst graag dat de link tussen de SDD en wijkteams wordt benoemd. 
 Wethouder de Meij wenst dat de brief wordt omgevormd naar een brief aan het college met 

informatie voor de raad.
 Wethouder de Meij wenst ook dat de hoofdboodschap van de brief meer naar voren komt, 

namelijk dat inwoners worden gezien en geholpen. Daarnaast is het belangrijk om te benoemen 
dat we te maken hebben met ineffectieve kaders vanuit het Rijk. Daardoor zijn we op een aantal 
punten met handen en voeten gebonden. 

 Wethouder Paas wenst dat de brief wordt opgesteld vanuit het perspectief van een 
gemeenteraadslid en vraagt om een andere formulering van alinea 1 en 2 op pagina 4 en alinea 
2 op pagina 5. 

 Er wordt afgesproken dat de brief wordt aangepast en opnieuw wordt gedeeld met de leden van 
het AB. Er wordt ook afgesproken dat de leden van het AB elkaar informeren wanneer de 
informatie naar de gemeenteraad gaat.

 Wethouder Paas uit de wens om ook mee te doen aan pilot van prinses Laurentien. Er wordt 
afgesproken om in de brief de deelname van Dordrecht aan te passen naar deelname van de 
Drechtsteden.

 Wethouder Heijkoop geeft aan dat de pilot van prinses Laurentien nog verder moet worden 
uitgewerkt. Komende dinsdag wordt het onderwerp besproken in ministerraad. Daarna wordt er 
meer duidelijk hoeveel ruimte er komt voor gemeentelijke invloed.  

 Wethouder de Meij geeft aan dat ook lokale bestuurders een belangrijke rol kunnen spelen bij het
komen tot een afronding en vaststelling. Hij heeft hier positieve ervaringen mee. Wethouder de 
Meij geeft aan hier tijd voor vrij te willen maken en hoopt dat helpt om sneller tot een afronding te 
komen. 

Ter kennisname



6. AB memo – Landelijke ontwikkelingen minnelijk traject schuldhulpverlening 
Voorstel: 
Ter kennisname.

Besluit: 
Conform.

7. AB memo – Wmo doelgroepenvervoer
Voorstel: 
Ter kennisname.

Besluit: 
Conform.

Naar aanleiding van het voorstel wordt het volgende besproken:
 Wethouder Baggerman geeft aan dat het gelukt is om afspraken te maken met het ziekenhuis in 

Gorinchem. Het ziekenhuis en de huisartsen gaan meewerken aan afspraken buiten de spitsuren
waardoor de Drechthopper kan worden ontlast. 

 Wethouder Benschop uit de wens dat gemeenten het liefst zoveel mogelijk kiezen voor dezelfde 
draaiknoppen bij de herijking Wmo. Het moet namelijk wel uitvoerbaar blijven voor de SDD en 
Stroomlijn. Wethouder Heijkoop beaamt dat uitvoerbaarheid in het collectief besproken moet 
worden met de gemeenteraden. 

8. DB voorstel – Verkorten BKR registratie
Voorstel: 
Ter kennisname.

Besluit: 
Conform.

Naar aanleiding van het voorstel wordt het volgende besproken:
 Wethouder Baggerman vraagt of dit voorstel afwijkt van de wet en maakt zich zorgen over 

eventuele aansprakelijkheid als inwoners opnieuw een lening aangaan die niet wordt afbetaald. 
De heer Van Maanen geeft aan dat er niet wordt afgeweken van de wet en licht toe dat de 
verkorting niet als generieke maatregel wordt ingezet.

 De heer Van Maanen laat weten schulden gemiddeld genomen 80% overheidsschulden zijn en 
20% consumptief krediet. Dit was een aantal jaren geleden precies andersom. Bedrijven nemen 
vaak zelf al maatregelen om schulden op consumptief krediet te voorkomen. Ze zijn kritisch aan 
wie ze dit krediet verstrekken. Ook als overheid zijn we bezig met vroegsignalering waardoor het 
mogelijk is om snel te interveniëren bij betalingsachterstanden. 

 Wethouder Baggerman geeft aan dat ze via de media voor het eerst hoorde over dit voorstel en 
uit de wens om in het vervolg hier eerder over geïnformeerd te worden. Er wordt afgesproken dat
de besluiten van het DB eerder worden gecommuniceerd met de leden van het AB.

9. Voorraadlijst DB en AB GR Sociaal
Voorstel: 
Ter kennisname.

Besluit: 
Conform.



10. Ingekomen stukken
Voorstel: 
Ter kennisname.

Besluit: 
Conform.

11. Uitgegane stukken
Voorstel: 
Ter kennisname.

Besluit: 
Conform.

Afsluiting

12. Rondvraag en afsluiting
 Wethouder van Die vraagt naar de samenhang tussen de ontwikkeling van het instellen van een 

eigen bijdrage voor alle WMO voorzieningen vanaf 2026 en de huidige draaiknoppen in de 
lopende herijking van de Wmo. 

o Wethouder de Meij geeft aan dat de gemeente Zwijndrecht de huidige draaiknoppen 
waarschijnlijk gaat versoberen vanwege schaarste.

o Wethouder Paas geeft aan dat de ontwikkeling zal zorgen voor een verlaging van het 
gebruik van Wmo voorzieningen. Wethouder de Meij geeft aan dat de gelijktijdige 
demografische ontwikkelingen ook meespelen. 

o Wethouder Heijkoop beaamt dat de huidige keuzes gemaakt moeten worden vanuit het 
perspectief van schaarste, financiën en toekomstige ontwikkelingen.

 Wethouder Paas stelt voor om Fris Facilitair op te laten gaan in de GR Sociaal en dit mee te 
nemen in  de zienswijze over de jaarstukken van Drechtwerk. 

o Heijkoop vraagt aandacht voor de juridische aspecten van een dergelijke beslissing. 
o De heer Van Maanen geeft aan dat de GR Drechtwerk nog niet is geliquideerd. Er kan 

geen vereffening plaatsvinden omdat er nog geen besluit is over Fris Facilitair. De heer 
Van Maanen zegt toe dit uit te zoeken en hierover een memo op te stellen.

 Wethouder Paas vraagt naar de internetconsultatie participatiewet in balans. De heer Van 
Maanen zegt toe te laten weten wat wij inbrengen in de internetconsultatie. 

Het verslag is vastgesteld door het Dagelijks Bestuur d.d. 29 juni 2023

drs. D.J. van Maanen drs. P.J. Heijkoop
secretaris voorzitter


